

卫理公会以萨迦守望者 4-10/12/2025

十二月第一个星期的祷告事项

A. 世界

1. 为世界的动荡不安、灾难连连祷告，求神怜悯施予拯救，更借此使世人回转归主。
2. 祷告藉着 12 月-圣诞月，基督的福音和平安能临到世界各地，使世人得着属天的盼望。

B. 国家

1. 求神彰显信实和公义，杜绝道德腐败，带来健康的社会。
2. 为我国多个水灾地区祷告，求主保守一切的救援及重建工作，亲自安慰灾民们的心。
<https://www.sinchew.com.my/news/20251202/nation/7079462>

C. 教会

1. 祷告教会在将临期间，默想基督的再临，谨慎等候，亦活出盼望和喜乐的生命。
2. 感恩 SCAC 年议会顺利进行，亦为牧者的 2026 年委任仰望交托，蒙神赐福带领。

D. 家庭/个人

1. 祷告基督徒家庭能在世俗诱惑面前，存敬畏神的心，专一地为祂而活。
2. 祷告家人能持续地透过属灵操练，与神建立亲密的关系。

Methodist Issachar Watchmen 4-10/12/2025

Prayer items 1st week of December

A. World

1. Pray for the world's unrest and ongoing disasters. Ask God to show mercy, bring salvation, and turn people back to Him.
2. Pray for this December - Christmas season, that the gospel and peace of Christ may reach all nations, giving people heavenly hope.

B. Nation

1. Pray that God may manifest His faithfulness and justice, eliminate moral corruption, and build a healthy society.
2. Pray for the flood-affected areas in our country, that God may protect all rescue and rebuilding efforts and comfort the hearts of the victims.
<https://url-shortener.me/1LG5>

C. Church

1. Pray for the church to meditate on Christ's second coming during Advent season. Pray that they wait with watchfulness, and live a life of hope and joy.
2. Give thanks for the smooth conduct of the SCAC Annual Conference, and pray for the pastors' 2026 appointments, trusting in God's guidance and blessing.

D. Family/Personal

1. Pray that Christian families will stay God-fearing and faithful to Him in the midst of worldly temptations.
2. Pray that the family members may continue to cultivate an intimate relationship with God daily via spiritual practices.

Pengawal Isakhar Methodist 4-10/12/2025

Doa minggu pertama Disember

A. Dunia

1. Berdoa untuk ketidakstabilan dunia dan bencana yang berterusan, memohon Tuhan menunjukkan belas kasihan, menyelamatkan, dan membawa manusia kembali kepada-Nya.
2. Berdoa agar semasa bulan Disember-musim Krismas, Injil dan damai Kristus sampai ke seluruh dunia, memberikan manusia harapan yang kekal.

B. Negara

1. Berdoa agar Tuhan menunjukkan kesetiaan dan keadilan-Nya, menghapuskan keruntuhan moral, dan membawa masyarakat yang sihat.
2. Berdoa untuk kawasan yang terjejas banjir di negara kita, agar Tuhan memelihara semua usaha penyelamatan dan pembinaan semula serta menghiburkan hati mangsa.

<https://url-shortener.me/1LFR>

C. Gereja

1. Berdoa untuk gereja semasa Musim Advent agar merenungkan kedatangan kedua Kristus, menunggu dengan berwaspada, dan hidup dalam harapan serta kegembiraan.
2. Bersyukur atas kelancaran Mesyuarat Agung Tahunan SCAC, serta berdoa agar para pendeta untuk pelantikan 2026 menyerahkan diri dan dipimpin serta diberkati oleh Tuhan.

D. Keluarga/Diri

1. Berdoa agar keluarga Kristian tetap takut akan Tuhan walaupun menghadapi godaan duniawi dan terus hidup setia hanya untuk-Nya.
2. Berdoa agar ahli keluarga dapat terus menjalin hubungan yang intim dengan Tuhan melalui amalan rohani.